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Abstract (en)
[origin: US6011223A] The invention relates to a container with a flexible internal part (6), particularly suitable for weighing bulk material, comprising
a closure mechanism within the exit area of the internal part (6) as well as at least two partial exits (18, 19) to be charged, located at the internal part
(6) for further processing said bulk material. By means of said locking mechanism, it is practicable to press at least one partial area of the flexible
internal part (6) laterally from outside against a sword (14) which is located inside within the exit area of the internal part. This way, said sword (14)
separates the partial exits (18, 19) from each other, whereby in each case, one of the partial exits (18, 19) is closable.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Behälter mit einem flexiblen Innenteil (6), insbesondere zum Verwiegen von Schüttgut, mit einem
Verschlussmechanismuss im Ausgangsbereich des Innenteils (6) und mit mindestens zwei zu beschickenden Teilausgängen (18,19) des Innenteils
(6) für die Weiterverarbeitung des Schüttgutes. Mit dem Verschlussmechanismus kann seitlich von außen mindestens ein Teilbereich des flexiblen
Innenteils (6) an ein innen im Ausgangsbereich des Innenteils liegendes Schwert (14) angedrückt werden. Das Schwert (14) trennt dabei die
Teilausgänge (18,19) voneinander ab, wobei jeweils ein Teilausgang (18,19) verschließbar ist. <IMAGE>
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